

Palestine National Council

Speaker Office

Ref. ....

Date .....



المجلس الوطني الفلسطيني

مكتب الرئيس

الرقم : .....

التاريخ : .....

## المجلس الوطني الفلسطيني يدعو للبناء على رسالة البرلمانيين الأوروبيين للضغط على الاحتلال الإسرائيلي 2021-3-1

دعا المجلس الوطني الفلسطيني برلمانات العالم واتحاداتها الإقليمية والدولية وفي مقدمتها الاتحاد البرلماني الدولي للبناء على رسالة البرلمانيين الأوروبيين للضغط على الاحتلال الإسرائيلي لوقف مشروع الضم الاستعماري في الأراضي الفلسطينية المحتلة.

وقال المجلس في بيان صحفي اليوم الاثنين، إن رسالة 442 برلمانياً أوروبياً من برلمانات 22 دولة أوروبية، تشكّل استشعاراً مسؤولاً من قبلهم للخطر المحدق بمستقبل عملية السلام في المنطقة، جراء استمرار سلطات الاحتلال في انتهاكاتها للقانون الدولي وقرارات الشرعية الدولية ذات الصلة بالقضية الفلسطينية وخاصة قرار مجلس الأمن الدولي رقم 2334 لعام 2016.

ورحب المجلس بما جاء في رسالة البرلمانيين الموجهة لوزراء الخارجية الأوروبيين، ومطالبتهم بممارسة المزيد من الضغوط على الاحتلال الإسرائيلي لوقف الضم الفعلي للأراضي الفلسطينية المحتلة. وأثنى على ما جاء في رسالة البرلمانيين بضرورة العمل على منع الاحتلال من المضي باتخاذ خطوات أحادية الجانب من شأنها منع إمكانية التوصل إلى سلام، وحث "الاتحاد الأوروبي ودول أوروبا على إظهار قدرة قيادية واستخدام أدوات سياسية متنوعة موجودة بحوزتها"، لوقف الانتهاكات الإسرائيلية في الأراضي الفلسطينية المحتلة.

ودعا المجلس حكومات الاتحاد الأوروبي لاتخاذ خطوات عملية والبناء على هذه الرسالة لوقف الضم الفعلي الذي يتقدم بسرعة، وخاصة زيادة وتيرة التوسع الاستيطاني السريع وهدم الممتلكات الفلسطينية وتشريد أصحابها في إطار برنامج التهويد الذي تمارسه سلطات الاحتلال في دولة فلسطين المحتلة.

Palestine National Council

Speaker Office

Ref. ....

Date .....



المجلس الوطني الفلسطيني

مكتب الرئيس

الرقم : .....

التاريخ : .....

## **PNC calls for building on the message of European parliamentarians to put pressure on the Israeli occupation**

1st of March 2021

**Palestine National Council (PNC) called on the parliaments of the world and their regional and international unions, foremost of which is the International Parliamentary Union, to build on the message of the European parliamentarians to put pressure on the Israeli occupation to stop the colonial annexation project in the occupied Palestinian territories.**

**In a press statement today, Monday, PNC said that the message of 442 European parliamentarians from the parliaments of 22 European countries constitutes a responsible sensing by them of the threat to the future of the peace process in the region, as a result of the Israeli occupation authorities continuing violations of international law and international legitimacy decisions related to the Palestinian issue, especially the decision of the International Security Council No. 2334 of 2016.**

**PNC welcomed the contents of the message of the parliamentarians addressed to the European foreign ministers, and their request to exert more pressure on the Israeli occupation to stop the de facto annexation of the occupied Palestinian territories.**

**PNC praised what was stated in the parliamentarians' message that it is necessary to work to prevent the occupation unilateral action undermining the possibility of peace, and urged the European Union and European countries to demonstrate leadership capacity and use various political tools in their possession to stop the Israeli violations in the Palestinian occupied territories.**

**PNC called on the European Union governments to take practical steps and build on this message to stop the de facto annexation that is progressing rapidly, especially the increase in the pace of rapid settlement expansion, the demolition of Palestinian property and the displacement of their owners within the framework of the Judaization program practiced by the occupation authorities in the occupied State of Palestine.**